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PrintaClean 

PRODUCTDESCRIPTION 

English 
What part of any task do most people hate? Probably the cleanup. To make this process easier 
for 3D Printer we created PrintaClean, an effective solution to clean your printbed. This 
powerful solvent removes all of the nasty sticky residue with ease.  

Application:  

If possible remove the printbed from the 3D printer Spray a good amount of solution on the 
printbed. Let it sit for 20-30 seconds to loosen the residue. Wipe off with a paper towel. 

PrintaClean contains Ethanol. For cleaning your printbed attend to manufacture´s advice. 

 

Deutsch 
Für alle die genervt sind von der Reinigung des Druckbettes Ihres 3D Druckers hat AprintaPro 
etwas Neues entwickelt. PrintaClean, ein effektiver Reiniger für das Druckbett Die starke 
Formulatur entfernt mühelos Rückstände von dem Druckbett. 

Anwendung: 

Falls möglich das Druckbett aus dem 3D Drucker entnehmen. PrintaClean großzügig auf das 
Druckbett aufsprühen, 20-30 Sekunden einwirken lassen und anschließend mit einem Tuch 
abwischen. 

PrintaClean enthält Ethanol! Zur Reinigung des Druckbettes die Hinweise des Herstellers 
beachten. 


